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Sted
Teams

Deltaker
Dan (arrangør), Cecilie Dahl, Henrik Aasen, Jens Otto Krakstad, Øyvind Vikne, Randi - Håndball, Ronny Davidsen, Siv
Carlsen, Susanne Johnsen, Svein Olav Sørensen, Tore J Nesse

1.    29/23-24 - Økonomi

Prognosen for årets resultat svinger veldig fra måned til måned. I august viste prognosen ett underskudd på kr. 943`.
Pr. september var underskuddet redusert til 119`.
Foreløpige tall for oktober viser ett underskudd på ca. 900` .

Årsaken til de store sprikene i prognosene skyldes;
- Feil i gruppene/avdelingenes periodisering av budsjettet.
- Store avvik mellom budsjett og regnskap på inntekter og kostnader.

Det er kun ekstraordinære tiltak som nå kan hindre ett årsunderskudd på ca. 1 mill, som f.eks. inntektsføring av gaver.

De eneste tiltakene som vil hjelpe mot de store avvikene er;

• Gruppene og avdelingene må i langt større grad forholde seg til de budsjetterte kostnadene pr. måned.

• Gruppene og avdelingene må fortløpende kvalitetssjekke periodisering av budsjett for gjenstående måneder.

Andre ting;

• Sotra Sportsklubb ble tildelt en gave på kr. 300.000,- fra Sparebanken Vest. Pengene er ikke øremerket, men det
ble gitt uttrykk fra banken om at klubben kan bruke pengene "etter behov". Styret ønsker å anse pengene som
brukt allerede og at de derfor inntektsføres uten tilhørende avsetning for kostnad.

• Det vil ikke bli utbytte fra HavExpo AS i 2023.
Fra styremøte i HavExpo 22.09.2023; Styret besluttet at det ikke blir utbytte til eierne i 2023 basert på
selskapets egenkapital, resultat pr. 30.08.2023 og selskapets likviditet.

• Styret ber om å få oppdatert likviditetsbudsjett som legges ut sammen med referatet.

Decision
29/23-24  Økonomi; Styret besluttet å inntektsføre ekstraordinær gave fra Sparebanken Vest på kr.
300.000,- uten knytning mot fremtidige kostnader.

Vedlegg



Økonomirapport pr september.xlsx,  Nøkkeltallspresentasjon 2023.pdf

1.1.    Budsjett 2024

1. utkast til budsjett for 2024 er sendt til alle avdelingene. For idrettenes del inneholder budsjettet alle inntekter som
håndteres/styres via administrasjonen i tillegg til lønnskostnader basert på 2023-budsjettet.
Gruppene får tid til 30.11 med å ferdigstille sitt 1.utkast til egne budsjetter. Budsjettene må inneholde spesifikasjoner på
alle de største kontoene, som f.eks. egne arrangementer.

Budsjettprosessen;
1. november utsendelse av 1.utkast til klubbudsjett
30.november: Frist for innsending av avdelingsbudsjettene
18. desember: 1. utkast til komplett budsjett presenteres for styret.
30.januar: Ferdig budsjett for fremleggelse til Årsmøtet

2.    30/23-24  Styreseminar

Det var opprinnelig planer om ett styreseminar i november, men av forskjellige årsaker ble det foreslått å utsette
styreseminaret til neste år.
Det må i god til i forkant lages en agenda og tema for seminaret.

Decision
30/23-24  Styreseminar 2023; Styret besluttet å utsette styreseminaret til 2024

3.    31/23-24  Allidrettshall - vurdering av risiko

Styret besluttet i april 2023 å inngå leieavtale med Joa gruppen for realisering av ny All-idrettshall. Avtalen baseres på
drift av treningssenter i kombinasjon med all-aktiviteter for klubbens medlemmer, og er ett ledd i klubbens
omstrukturering av idrettstilbudet.
Saken ble lagt frem for ekstraordinært årsmøte 1.juni 2023 som enstemmig vedtok å godkjenne Hovedstyrets innstilling
om å inngå en 5 årig leieavtale med Joa Gruppen med en samlet husleie på ca. 6 mill pr. år inkl. mva.
Basert på usikkerhet rundt klubbens organisering og administrasjon med bakgrunn i konfliktsaker har daglig leder bedt
styret om å gjøre en ny vurdering av saken før endelig signering av leiekontrakten finner sted.
Styret ønsket å behandle saken uten daglig leder tilstede og utsatte derfor saken til 7 november.

Decision
30/23-24  Allidrettshall; Styret gjorde en enstemmig beslutning i møte 7. november om å videreføre
prosjektet, inkludert signering av leieavtale med Joa Gruppen.


